

## Protokoll FL 2023-09-11

Möte hemma hos Sven Helin, Stadsvägen 7

Närvarande: Anita Gustavsson  
Anders Malmstigen  
Anders Svahn  
Elin Gren  
Filip Burman  
Johan Arenius  
Jonas Brattström (ordf.)  
Lotta Erdtman  
Magnus Carlsson (deltog under paragraf 1, 2 och 7)  
Ramona Göransson  
Rikard Edefors  
Sven Helin

Förhinder: Anna Öjebrandt

### 1. Inledning

Jonas inleder med vittnesbörd om hur härligt det är att se hur mycket som händer där vi rör oss, vi är tagna av vad Gud gör. Se, jag gör något nytt! Gemensam bön.

### 2. Godkännande av föredragningslistan

Genomgång av föredragningslistan som godkändes.

### 3. Uppföljning från tidigare protokoll

- Info om IMK och vår verksamhet till de som bor i huset samt uppmärksamma vår verksamhet utanför kyrkan, (Johan förbereder en behovslista och tillfrågar kommunikationsgruppen): frågan kvarstår.
- Samtal och tips om behov av att bättre presentera olika samlingar, tex info på skärmen innan gudstjänsten, uthyrningsmöjligheter etc.: Frågan delvis verkställd (Johan jobbar vidare).
- Ta fram ett förslag på uppdragsbeskrivning för vad som förväntas av den som är FL:s kontaktperson för ett råd (Elin och Jonas): Frågan kvarstår.
- Följa upp behov av lokaler för YWAM besöket från Brasilien (Johan): Filip jobbar med schema och vilka behov som finns. **Beslut:** Johan kan boka ett rum i kyrkan som besökarna har tillgång till utifrån de behov som finns.
- Påminnelse om att FL rekommenderas att delta i kursen i trygga händer den 18 november.

- Ge valberedningen i uppgift att föreslå personer som kan ingå i en separat stödgrupp till Hildas för uthyrningsdelen, konferens. (Johan och Jonas): kvarstår.

#### 4. Uppföljning ledardygnet

Hjälmargården är bra ställe att vara på även om vi behöver kolla upp i förväg vilka rum vi bokar. Det var mycket givande att träffas FL och anställda tillsammans. Många bra och viktiga samtal. Lite mer möjlighet för att samtala i smågrupper önskades. Fint med nattvard och förbön.

Viktigt och bra att det blir en del av vår årsrytm att vi träffas tillsammans. Kan även tex kompletteras med en frukostträff som uppstart av vårterminen.

Är lördag till söndag ok upplägg för kommande likande tillfälle? Ja, lördag till söndag kan också fungera bra, viktigt att anpassa så att ungdomsledarna kan vara med hela tiden.

**Uppföljning:** Anna och Jonas tog minnesanteckningar med uppföljningspunkter som vi kan återkomma till.

#### 5. Föreståndarens punkt

Karin Synnerman som kom till tro i församling runt 2014, har nu ordinerats som pastor inom Equmeniakyrkan. Vi från församlingen uppvaktade med en blomma. Hon jobbar nu i Åsbro. Johan delar även att vi är i ett läge där människor tar med sig nya till kyrkan, fint att det känns bra och att det är naturligt att ta med intresserade.

En ny samling kommer nu anordnas en kväll i månaden på söndagskvällar, Kom Heliga ande kvällar. En öppen kväll men bön och förbön.

#### 6. Frågor relaterat till dövgruppens verksamhet

Vi diskuterar kring övergripande strategiska frågor och rutiner för förankring av dövgruppens verksamhet. Filip föredrar. Glädjande att det händer mycket nu, dövverksamheten behöver en positiv input. Bibelstudier startades upp i tisdags. Be gärna för verksamheten och det som händer framöver.

Dövkyrkan har tidigare varit mer som en hemgrupp, men nu när det är flera som är aktiva och har bildat ett teckenspråkråd behövs mer samordning. En tydlighet behöver växa fram så att rådet vet sin roll och mandat. Ett fortsatt samtal ska föras kring detta.

Viktigt med förankring med FL för externa samarbeten. Men vi vill ha ett starkt råd som har mandat att driva frågor.

Fråga kring begreppet dövkyrka, hur ska vi kommunicera och vilka begrepp ska vi använda? Frågan diskuterades.

Det här handlar även om en diskussion inom dövgruppen, hur man ser på sig själva och sina

behov (egen språkgrupp, kultur etc..). Vikten av att ha en egen verksamhet samtidigt som man är en självklar del av församlingen. Ett sätt att tolka det är att när vi säger dövkyrkan tänker bredare och vidare än själva församlingen Immanuel, ett mer nationellt perspektiv.

Olika nivåer utifrån olika behov:

- Egen verksamhet (behovet att bli ett jag och ett vi inom församlingen)
- Inkludering i församlingen (känna sig hemma och vara inkluderad i församlingen)
- Bredare vision och mål för andra i Sverige (vara dövkyrkan).

**Uppföljning:** Uppdrag till teckenspråksrådet att jobba vidare min sin uppdragsbeskrivning samt att föra samtal med FL om denna.

## 7. Uppdatering ekonomi

Magnus Carlsson deltar och rapporterar om ekonomin för vårt bostadsbolag. Ekonomi-teamet träffades före mötet. Lägenheterna är fullt uthyrda, men ca 30 % av garageplatserna är inte uthyrda (ca 20 platser lediga). Det har varit en del kostnader av engångskaraktär under året, som helhet ligger kostnaderna under året troligtvis lite över budget. Intäkterna något under beräknat pga. garageplatserna. Trots allt ett beräknat plusresultat, men med avskrivningar blir det negativt. Församlingen behöver då gå in med ett villkorat aktieägartillskott. Kassaflödet positivt men generellt ett tight ekonomiskt läge nu och några år framöver. Vi har nytta av en räntesäkring vi gjort fram till 2024. Nästa år har vi en prognos av att göra ett bättre resultat men det är fortsatt ett ovisst ränteläge. Bolaget har lånat pengar av SEB och ett möte hölls med banken för en månad sedan. Banken kräver nu amortering på 2% att för att fortsätta låna ut pengar i beräknad omfattning. Husherren kan då istället gå in och låna ut mellanskillnaden som behövs på ca 40 milj. Som säkerhet för lånet lämnas aktierna för bolaget i pant. Det är kring detta har FL tidigare tagit beslut (2023-08-14). Husherren vill ha möjlighet att nominera minst tre av fem platser i vår bolagsstyrelse, då man är mån om kontroll utifrån att man lånar pengar till bolaget.

FL tack samma för den lösning som Magnus presenterade och som Husherren gått in i.

**Församlingskassan:** Sven rapporterar om att vi ligger efter med ca 600 000 i insamling. Därtill gör vi två insamlingar som går till amortering där vi kommer att amortera den summa som kommer in. Frågan om våra insamlingsbehov tas upp på församlingshelgen kommande helg.

**Beslut:** Att se över ägardirektivet för bostadsbolaget med avseende nytt skuldebrev samt tydliggöra ordning för nominering av och val av styrelse. Sven följer upp detta.

## 8. Punkter att ta upp på församlingmöte

Följande frågor behöver tas upp:

- Ekonomirapport från Hildas och konferens (Sven ansvar) samt återkoppling kring diskussionen kring vision och affärsplan.
- Information om beslut om IMK AB Fastighet lån (om frågan är redo)
- Protokoll hantering FL och råd
- FL:s representation i råd, arbetsgrupper och styrelser.
- Information om frågelådan
- Ekonomirapport

Åtterrapporera plan för brand och utrymning (Anita följer upp): denna fråga tar vi direkt med servicegruppsledarna och tas inte upp på församlingsmötet.

## 9. Övriga frågor

Anders S har delat förslag på att ha hemkvällar i oktober (2-5:e), 8 st behövs för att under en kväll öppna upp sitt hem. Någon från FL eller anställd behöver vara med och leda. Anmäl intresse till Anders S., snabba svar behövs!

Fråga om kaffe, varför vi inte har rättvisemärkt kaffe till kyrkkaffet?

Vi har tidigare beslut kring att handla Fairtrade och kommer nu återgå till dessa inköp.

## 10. Avslutning

Mötet avslutades med bön.

Anders Malmstigen  
Mötessekreterare

Jonas Brattström  
Mötesordförande